
Op 30 Maart j.l heb ik kennis genomen van het plan van de gemeente Bloemendaal 
om asielzoekers te huisvesten aan Sparrenlaan9/9a. 
 Ik las dit in het Haarlems Dagblad, 4 dagen vóór vandaag. Ik ben direct betrokkene 
omdat mijn achtertuin op. 40 meter afstand ligt van de kavel.  
Een brief van de gemeente heb ik nooit ontvangen. 
Sommige omwonenden hebben deze brief wel ontvangen. 
Er wordt slechts gesproken over een informatie avond op 12 april a.s, 8 dagen na 
vandaag, de dag met een mogelijkheid tot inspraak. Een onzorgvuldige en ongewenste 
gang van zaken van een gemeente die volgens haar eigen coalitieakkoord streeft naar 
meer burgerparticipatie. 
 
Uit de stukken van de vergadering blijkt dat er een afwegingskader is opgesteld om 
daarmee onderbouwde keuzes te maken die zo evenwichtig mogelijk rekening houden 
met behoeften en belangen van omwonenden en van de doelgroep. 
Vragen die moeten worden gesteld; 
-Zijn er voorzieningen genoeg voor de doelgroep 
-past de functie van opvanglocatie bij de buurt, of liever, wat is de potentiële impact op 
de buurt en omwonenden? 
Dit zou een zorgvuldige afweging moeten zijn , en niet zoals de wethouder afgelopen 
donderdag heeft medegedeeld; “De keuze van de locatie heeft onder hoge druk 
plaatsgevonden” 
 
Vanuit omwonenden perspectief is het overduidelijk dat de locatie niet passend is voor 
het beoogde doel. De locatie grenst direct aan huizen en tuinen van omwonenden. 
 
Ik durf te stellen dat overlast in de voorgestelde situatie gegarandeerd is. Helaas leven 
we niet in een ideale wereld; van vrijwel alle andere opvanglocaties in Nederland weten 
we dat er in meer of mindere mate sprake is van overlast. Van bijna alle andere 
voorgestelde opvanglocaties binnen de regio, is bekend dat deze buiten woonkernen zijn 
geplaatst.  
Zie o.a. Zandvoort, Heemstede, Beverwijk, Heemskerk, Uitgeest en Velzen. 
Het betreft hier in alle gevallen locaties buiten de woonkernen zoals bedrijventerreinen, 
parkeergebieden of een schip.  
 
En wat doet de gemeente Bloemendaal? Zij wijst een locatie aan , midden in een 
woonkern, direct grenzend aan tuinen van omwonenden en huizen, in een buurt die 
mensen kiezen om in een rustige en veilige omgeving te kunnen wonen. En dat ook nog 
eens in een gemeentelijk monument. 
 
De grote vraag is; Hoe is het mogelijk? 
Is dit alleen gedaan om opvang te spreiden over alle dorpskernen binnen de gemeente? 
Dat is iig geen doel op zich in het landelijk beleid. Het is uw plicht de meest geschikte 
locatie te vinden met minimale impact op de leefomgeving van omwonenden. Dat is in 
deze situatie overduidelijk niet gelukt. Ik wil u dan ook oproepen niet akkoord te gaan 
met de voorgestelde locatie aan de Sparrenlaan en het college de opdracht te geven te 
zoeken naar een locatie die wel geschikt is. 
 



Afrondend wil ik graag gezegd hebben dat vrijwel alle omwonenden die ik gesproken 
heb fel tegen de komst van een opvanglocatie zijn aan de Sparrenlaan. Ik maak mij ook 
ernstige zorgen over het effect hiervan op de leefbaarheid van de wijk . 
Het plan is niets minder dan Absurd. We zetten tenslotte ook geen blok wooncontainers 
neer voor asielzoekers op de Hoge Duin en Daalse weg in Bloemendaal. 
 
Dank voor uw tijd. 
 

 


